GPC 2024 & ICPCSEE 2024

International Conference on Green, Pervasive, and Cloud Computing

International Conference of Pioneering Computer Scientists, Engineers and Educators

September 27-30 2024. Macao, China

Dear Mr.(Mrs.)

The organization committee of The 19th International Conference on Green, Pervasive, and Cloud Computing (GPC 2024) and The 10th International Conference of Pioneering Computer Scientists, Engineers and Educators (ICPCSEE 2024) invites you to attend the conference. The conference will be held in **Macao**, **China**, **September 27-30 2024**, hosted by University of Macau, Huazhong University of Science and Technology, Harbin Institute of Technology, Harbin Engineering University, HeiLongJiang Computer Federation, National Academy of Guo Ding Institute of Data Sciences, Harbin Sea of Clouds and Computer Technology Services Ltd.

The GPC & ICPCSEE 2024 is a platform to bring together researchers, developers and educators from academia and industry working in all interdisciplinary areas of Social Computing to share their experience, and exchange and cross-fertilize their ideas. GPC 2024 will provide a forum for researchers and practitioners to discuss and exchange novel ideas, results, experiences and work-in-process on the Green, Pervasive, and Cloud Computing. And ICPCSEE 2024 will serve as forum for the dissemination of state-of-the-art research, development, implementation and applications within the Data Science.

We are looking forward for meeting you in Macao, China.

Yours sincerely,

Chairs of Program Committee of GPC 2024

Chen Markong University of Science and Technology, China

Song Guo Hong Kong University of Science and Technology, China

Jianpipe Wang City University of Hong Kong, China

Chairs of Program Committee of ICPCSEE 2024

Qilong Han Harbin Engineering University, China

Registration Fee Standard

GPC & ICPCSEE2024		
Beijing Time	2024-08-16 before	2024-08-16 after
Full Registration (non-author) (A)	\$420.00	\$520.00
Author Registration(EI-CA) (B)	\$520.00	\$580.00

Note that each accepted paper requires at least one author registration (B), even if all authors are students.

Bank Name: KEB Hana Bank (China) Company Limited Harbin Branch

Bank Address: 315 Shimao Avenue, Songbei District, Harbin City, Heilongjiang Province, China

Name on Account: HARBIN SEA OF CLOUDS AND COMPUTER TECHNOLOGY SERVICES LTD

Address of Account Holder: 469 Xianfeng Road, Nangang Concentration District, Economic Development Zone,

Harbin City, Heilongjiang Province, China

Telephone Number of Account Holder: 0086-451-55571000

Account/IBAN #: 610112000005202

Swift #: HNBNCNBJXXX

Location and Website

Conference Location

University of Macau, China

Conference service contacts

Organization and conference: Xiaowei Wu

Registration/Financial: 18618211101 (Zeguang Lu)

Organizing committee
April 24,2024

Conference Website

GPC2024: http://2024.gpc-conf.org ICPCSEE2024: http://2024.icpcsee.org

GPC 2024 & ICPCSEE 2024

International Conference on Green, Pervasive, and Cloud Computing

International Conference of Pioneering Computer Scientists, Engineers and Educators

September 27-30 2024. Macao, China

邀請函

尊敬的	
	•
一一	•

我們誠摯的邀請您参加 2024 年 9 月 27 日至 30 日在中國澳門舉行的 GPC 2024 & ICPCSEE 2024 國際聯合學術會議。本屆大會由 GPC 學術委員會、ICPCSEE 學術委員會聯合主辦;澳門大學、華中科技大學、哈爾演工程大學、黑龍江省計算機學會及中科國鼎數據科學研究院(北京)有限公司聯合承辦。

會議旨在為來自學術界和工業界的研究者、開發者和教育工作者提供一個展示成果和共用經驗的交流平台。特別是為綠色、普適和雲計算領域,數據科學領域的創新研究、開發、實施和應用提供一個論壇,共同促進相關领域研究的突破和產業的提升。

我們非常期待舆您在澳門相聚。



GPC 2024 學術委員會 ICPCSEE 2024 學術委員會 澳門大學科技學院(代章) 2024 年 4 月 24 日

注册费标准

GPC & ICPCSEE 2024

	2024-05-26 ~2024-08-16	2024-08-16 之后
普通参会者(A 类)	¥3000.00	¥3800.00
论文作者(B 类)	¥3800.00	¥4200.00
纸质版论文集(C 类)	¥800.00	¥ 1000.00

注: 1. 每篇录用的文章至少有一位作者注册为论文作者(B类)。

- 2. 2024年8月16日以后仍可缴费,缴费不享受优惠折扣注册。会议期间交通、食宿自理。
- 3. 使用人民币缴费将开具中国大陆增值税电子普通发票。

开户单位:中科国鼎数据科学研究院(北京)有限公司

银行账户: 110001000016302

开户银行: 韩亚银行(中国)有限公司北京分行

附言: P+姓名+联系电话; 请务必填写附言内容, 以便查询。

会议地点及官网

会议地点: 澳門大學科技學院(报到处)

会议联系人

组织会议:吴晓伟

注册/财务:18618211101 (鹿老师)

会议网址

GPC 2024: http://2024.gpc-conf.org

ICPCSEE 2024: http://2024.icpcsee.org